
 
 

ACTA REUNIÓ COMISSIÓ DE QUALITAT DEL CENTRE (FFTiC) 

Data de la convocatòria: 13/09/2024 

Data 26/09/2024 

Hora: 11.00 

Lloc: Sala de Juntes de Deganat Carme Barceló / zoom 

 

Assistents: 

- Representants de l'equip deganal: María José Bertomeu (vicedegana d'Estudis de 

Postgrau), Enrique Cerezo (vicedegà d'Internacionalització) 

- Responsable de qualitat: Amparo Ricós 

- Representants de màsters: Enric Serra (Traducció Creativa i Humanística), Juan 

José Martínez Sierra (Estudis Anglesos Avançats), Josefa Badia (Estudis Hispànics 

Avançats), Ingrid García (Investigació en Llengües i Literatures), Àlvar Peris (Màster 

Continguts i Formats), 

Excusen: Sandra García (tècnica UQ), Ana B. Llopis (Màster Estudis Hispànics 

Avançats), Francisca Sánchez (administradora) 

Ordre del dia: 

1. Debat sobre la revisió de les dades de preinscripció, baremació i matriculació dels 

màsters de la UV. Proposta d'enviar un escrit al Vicerectorat d'Estudis amb les 

conclusions. 

2. Debat sobre els problemes derivats dels processos d'estrangeria que afecten la 

matriculació dels estudiants estrangers. Proposta d'enviar escrit al Vicerectorat 

d'Internacionalització i Multilingüisme. 

3. Aprovació, si escau, de la incorporació del programa SHADOWING en el pla 

d'orientació professional del centre. 

4. Altres qüestions. 

5. Torn lliure de paraules. 

 

Acords  

1. Les dades sobre les taxes de matriculació del curs 2022-2023, que són els que es 

van analitzar en els informes abreujats del SAIC del primer període, mostren un descens 

generalitzat en tots els màsters del centre, malgrat l'augment en la taxa d'oferta i demanda. 

Entre les raons que s'esgrimien hi havia dos principals: les dates del procés d'admissió i 

de matriculació en les dues fases, especialment en la fase extraordinària a causa de l'escàs 

espai temporal des del tancament de la preinscripció, el temps destinat a baremar o per a 

matricular-se des de la publicació de les persones admeses. 



 
 

En el debat, es plantegen els problemes detectats, se suggereixen algunes solucions i 

s'acorda presentar un escrit al vicerectorat d'Estudis. Per a això, la vicedegana de Postgrau 

i Investigació s'ofereix a buscar informació sobre terminis d'admissió i matriculació en 

altres universitats, dades dels últims cursos i convocar de nou al subgrup amb un 

esborrany de l'escrit per a la seua aprovació. 

2. Entre els motius que podien explicar també la diferència entre la taxa d'oferta i 

demanda i la taxa de matriculació, així com l'augment de la taxa d'abandó en algun dels 

màsters, es troba la dificultat eixe any d'aconseguir un visat en Estrangeria per a 

l'estudiantat estranger procedent d'alguns països, problema present també els cursos 

anteriors. Amparo Ricós informa que va assistir a la XX Jornades CRUE 

d'Internacionalització i Cooperació de les Universitats Espanyoles, celebrades al 

novembre de 2023, on va haver-hi una sessió dedicada a aquest tema, així com al tema 

de les Pràctiques Externes per a estudiants estrangers, problema que afecta a totes les 

universitats i que ha de tractar-se des dels ministeris corresponents.  

Les dades dels dos últims cursos semblen mostrar resultats més positius en alguns 

dels màsters del centre. 

3. Quant a la inclusió en el programa SHADOWING, el sentir general és la 

conveniència de participar en eixe programa en el qual poden col·laborar com a 

mentors/as diplomats de les titulacions de la facultat, que orienten professionalment a 

estudiants dels màsters. Per tant, des del vicedeganat d’Estudiantat, es posaran en contacte 

amb UVOcupació per a determinar els passos que s'han de seguir per a participar en 

aquest programa. 

4. En el debat es plantegen també qüestions relacionades amb els reconeixements 

econòmics i acadèmics de les direccions dels màsters. Malgrat els canvis que es van dur 

a terme a partir de les propostes de CODIMO, es fa necessari una revisió i una 

actualització. Es comunica que el representant en CODIMO de la branca d'Arts i 

Humanitats és el professor Juan José Martínez Sierra, que substitueix al professor Miguel 

Martínez, a qui se li agraeix la labor realitzada. 

5. No hi ha cap intervenció. 

S'alça la sessió a les 12.15. 

 

 

Signat Amparo Ricós 

Responsable de qualitat de la FFTiC 

 

 



 
 

ACTA REUNIÓN COMISIÓN DE CALIDAD DEL CENTRO (FFTiC) 

Fecha de la convocatoria: 13/09/2024 

Fecha 26/09/2024 

Hora: 11:00 

Lugar: Sala de Juntas de Decanato Carme Barceló / zoom 

Asistentes: 

-Representantes del equipo decanal: María José Bertomeu (vicedecana de Estudios 

de Posgrado), Enrique Cerezo (vicedecano de Internacionalización) 

-Responsable de calidad: Amparo Ricós  

- Representantes de másteres: Enric Serra (Traducción Creativa y Humanística), Juan 

José Martínez Sierra (Estudios Ingleses Avanzados), Josefa Badia (Estudios Hispánicos 

Avanzados), Ingrid García (Investigación en Lenguas y Literaturas), Àlvar Peris (Máster 

Contenidos y Formatos), 

Excusan: Sandra García (técnica UQ), Ana B. Llopis (Máster Estudios Hispánicos 

Avanzados), Francisca Sánchez (administradora) 

Orden del día: 

1. Debate sobre la revisión de las fechas de preinscripción, baremación y 

matriculación de los másteres de la UV. Propuesta de enviar escrito al 

Vicerrectorado de Estudios con las conclusiones. 

2. Debate sobre los problemas derivados de los procesos de extranjería que afectan 

a la matriculación de los estudiantes extranjeros. Propuesta de enviar escrito al 

escrito al Vicerrectorado de Internacionalización y Multilingüismo. 

3. Aprobación, si procede, de la incorporación del programa SHADOWING en el 

plan de orientación profesional del centro. 

4. Otras cuestiones. 

5. Turno libre de palabras.  

 

 

Acuerdos tomados: 

1. Los datos sobre las tasas de matriculación del curso 2022-2023, que son los que 

se analizaron en los informes abreviados del SAIC del primer periodo, muestran un 

descenso generalizado en todos los másteres del centro, a pesar del aumento en la tasa de 

oferta y demanda. Entre las razones que se esgrimían había dos principales: las fechas del 

proceso de admisión y de matriculación en las dos fases, especialmente en la fase 

extraordinaria debido al escaso espacio temporal desde el cierre de la preinscripción, el 

tiempo destinado a baremar o para matricularse desde la publicación de las personas 

admitidas.  



 
 

En el debate, se plantean los problemas detectados, se sugieren algunas soluciones 

y se acuerda presentar un escrito al vicerrectorado de Estudios. Para ello, la vicedecana 

de Posgrado e Investigación se ofrece a buscar información sobre plazos de admisión y 

matriculación en otras universidades, datos de los últimos cursos y convocar de nuevo al 

subgrupo con un borrador del escrito para su aprobación. 

2. Entre los motivos que podían explicar también la diferencia entre la tasa de oferta 

y demanda y la tasa de matriculación, así como el aumento de la tasa de abandono en 

alguno de los másteres, se encuentra la dificultad ese año de conseguir un visado en 

Extranjería para el estudiantado extranjero procedente de algunos países, problema 

presente también los cursos anteriores. Amparo Ricós informa de que asistió a la XX 

Jornadas CRUE de Internacionalización y Cooperación de las Universidades Españolas, 

celebradas en noviembre de 2023, donde hubo una sesión dedicada a este tema, así como 

al tema de las Prácticas Externas para estudiantes extranjeros, problema que afecta a todas 

las universidades y que ha de tratarse desde los ministerios correspondientes.  

Los datos de los dos últimos cursos parecen mostrar resultados más positivos en 

algunos de los másteres del centro. 

3. En cuanto a la inclusión en el programa SHADOWING, el sentir general es la 

conveniencia de participar en ese programa en el que pueden participar como mentores/as 

egresados de las titulaciones de la facultad, que orientan profesionalmente a estudiantes 

de los másteres. Por tanto, desde el vicedecanato de Estudiantando, se pondrán en 

contacto con UVEmpleo para determinar los pasos que se han de seguir para participar 

en este programa.  

4.  En el debate se plantean también cuestiones relacionadas con los 

reconocimientos económicos y académicos de las direcciones de los másteres. A pesar de 

los cambios que se llevaron a cabo a partir de las propuestas de CODIMO, se hace 

necesario una revisión y una actualización. Se comunica que el representante en 

CODIMO de la rama de Artes y Humanidades es el profesor Juan José Martínez Sierra, 

que sustituye al profesor Miguel Martínez, a quien se le agradece la labor realizada. 

5. No hay ninguna intervención. 

 

Se levanta la sesión a las 12:15. 

 

 

 

 

Fdo. Amparo Ricós 

Responsable de calidad de la FFTiC 
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